



# Certificat

Certificate

N° ENV/2005/24549

## BATIMENT INDUSTRIE RESEAUX (BIR)

ETUDES, REALISATION ET RACCORDEMENT DE RESEAUX ET CANALISATIONS ENTERRES PAR TRANCHEE, FORAGE ET TUBAGE (Y COMPRIS VOIRIE ET ORGANISATION AFFERENTES) DANS LES DOMAINES SUIVANTS: GAZ, EAU, EAUX PLUVIALES ET EAUX USEES, ELECTRICITE JUSQU'A 20 kV, ECLAIRAGE PUBLIC, RESEAUX DE TELECOMMUNICATIONS. ETUDES ET REALISATION DE LIGNES SOUTERRAINES HAUTE TENSION JUSQU'A 225 kV. ETUDES ET REALISATION DE TUYAUTERIE INDUSTRIELLE ET CHAUFFAGE. RECYCLAGE DE MATERIAUX DE TRAVAUX PUBLICS.

**ENGINEERING, INSTALLATION AND CONNECTION OF NETWORKS AND MAINS BURIED IN TRENCHES BY DRILLING AND CASING (ROAD PLANNING AND ARRANGEMENT INCLUDED): GAS, WATER, RAIN AND WASTE WATER, ELECTRICITY UP TO 20 kV, PUBLIC LIGHTING, TELECOMMUNICATIONS NETWORKS. ENGINEERING AND INSTALLATION OF HIGH-VOLTAGE UNDERGROUND LINES UP TO 225 kV. ENGINEERING AND INSTALLATION OF INDUSTRIAL PIPING AND HEATING SYSTEMS. RECYCLING OF PUBLIC WORKS MATERIALS.**

38, rue Gay Lussac FR-94438 CHENNEVIERES-SUR-MARNE

AFNOR Certification certifie que pour les activités et le site référencés ci-dessus toutes les dispositions mises en œuvre pour répondre aux exigences requises par la norme internationale :

*AFNOR Certification certifies that all measures covering the above-mentioned activities and location implemented to meet the requirements of the International standard:*

### ISO 14001 : 2004

ont été examinées et jugées conformes.  
*have been examined and found to conform.*

2008-07-02

(année/mois/jour)

Il est valable jusqu'au\*  
*It is valid until\**

2011-07-01

(year/month/day)

Directrice Générale d'AFNOR Certification

Managing Director of AFNOR Certification

F. MEAUX